
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   

te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 12. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  
 
Chomutov, Blatenská, střelnice, 19. března 2022 od 14:45 hodin. 
 
  
Přítomní:  JUDr. Krabička, p. Remža, p. Kožený, sl. Slezáková 
Hosté: Bc. Krejčová, p. Veber. Mgr. Mikulčík 
Omluveni: p. Kropáček,  
 
1A) Zahájení 
JUDr. Krabička přivítal všechny přítomné a zahájil jednání předsednictva. Poděkoval za účast 
přítomným členům předsednictvu a hostům. Vyzval přítomné o uctění památky za zemřelého Ing. 
Maixnera Františka.  
 

 
Navržený program jednání: 
1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
2) organizační příprava 15. zasedání VV 
3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, situace v likvidacích p.s.) 
4) Příprava aktivu pro p.s. 
5) projednání situace v Radě střelectví (směrnice pro trenéry) 
6) různé 
7) závěr 
Cestovné bude hrazeno dle platných směrnic AVZO TSČ ČR. 
 
Navržený program byl schválen. S tím, že bod 5 s ohledem na průběh střeleckých soutěží bude 
projednán přednostně. 
 
Na úvod přivítal nového krajského koordinátora pana Mgr. Hynka Mikulčíka. Tento poděkoval za 
pozvání na dnešní zasedání a uvedl, že velmi rád se budu zúčastňovat zasedání VV a bude koordinovat 
činnost v Libereckém kraji, za který byl zvolen. Byla mu předsedou a I. místopředsedou vysvětlena 
činnost krajského koordinátora. 
 
5) projednání situace v Radě střelectví (směrnice pro trenéry) 
JUDr. Krabička: nejprve bude projednán bod 5 a to projednání situace v Radě střelectví, neboť 
v současné době dochází k podnětům s uváděním na nečinnost rady střelectví a to nyní zejména ze 
strany pana Michny a dalších. Střelectvím se zabývá cca 80% všech členů AVZO a je nutné, aby se 
předsednictvo tímto problémem zabývalo. Je nutné řádně pracovat a pracovat s kalendářem akcí a 
také se jedná o vydávání průkazů  
 
Sl. Slezáková uvedla, že ve spolupráci s p. Koženým připravuje a koordinuje činnost nyní v databázích. 
Byla JUDr. Krabičkou upozorněna, že je nutné koordinovat činnost v celé republice. Je nutné mít 
seznam všech členů RS. P. Slezáková uvedla, že někteří členové RS se již delší dobu nijak neozvali. V 
souladu se statutem rady střelectví na dalším VV uvede nové složení členů RS.  



 
p. Kožený přednesl a povinnosti a práva RS a to zejména podle statutu RS.  
 
JUDr. Krabička je pro setrvání sl. Slezákové ve funkci RS.  
 
Sl. Slezáková uvedla, že se stále chce věnovat funkci předsedkyně, uvedla, že už má členy, se kterými 
nyní předsednictvo seznámila a oslovuje další členy AVZO.  
 
Předsednictvo se i dále věnovalo činnosti a budoucnosti RS.  
 
Opětovně byla projednána problematika trenérů, kdy bylo opětovně konstatováno, že AVZO se vůbec 
nebude věnovat školením trenérů, neboť narážíme na směrnice MŠMT a bude navržena změna. Kdo 
průkaz již má, tak mu bude platit i nadále, nové se však vydávat zatím nebudou. Směrnice pro trenéry 
nebude AVZO vydána. AVZO nemá právo školit trenéry.  
 
Vše ve věcech průkazů rozhodčích bude řešit sekretariát a na dotazy činnosti RS bude reagovat pouze 
její předsednictvo.  
 
Mistrovství ČR ve velkorážných zbraní se projednává s p.s. 
 
p. Kožený rozeslal v minulých měsících dopis Ministerstva vnitra ČR v svěřování zbraní dětem. 
 

ad1) Kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
 

JUDr. Krabička přednesl úkoly z minulého VV a předsednictva.   

Upozornil, že je v případě volby nového výboru p.s. (každých 5 let), který je složen ve stejném složení, 

jako končící výbor, je vždy také bezpodmínečně nutné poslal příslušné dokumenty do spolkového 

rejstříku. Ke konci roku 2021 zůstalo pouze 6 p.s., které nezaplatili odvody 2021 vedle stávajících a 

neukončených likvidací p.s. od roku 2017. Probíhají dále dvě likvidace p.s. Jáchymov a Břeskáč. A 

hovořil o dalších úkolech, na kterých se pracuje.  

2) organizační příprava 15. zasedání VV 
Je plánován na 4.6.2022 s programem schválení účetní závěrky za rok 2021, schválení výroční zprávy 

2021, odvody čl. příspěvků, plnění rozpočtu 2022, likvidace p.s. apod. Zatím není stanoveno místo 

konání, kdy je nutné jej zvolit, tak, aby se jej molo účastnit co nejvíce členů VV a členů AVZO 

pozvaných na aktiv p.s.  

3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, situace v likvidacích p.s.) 
Všechny p.s. musí mít zřízenu datovou schránku od 1.1.2023. Kde nemá zřízenu, tak mu měla být 
zřízena automaticky.  
Turistická olympiáda bude v Mlýnkách u Strážnice dne 10.9.2022.  
JUDr. Krabička seznámil přítomné se stavem hospodaření s plněním rozpočtu, s úhradou členských 
odvodů, se splácením dluhu p. Havelkou apod.  
Střelnice Šumperk-Temenice, kdy byli upozorněni, že v seznamu spolků jsou uvedeny pouze p.s., 
které o to stojí. Zveřejněný seznam p.s. na webových stránkách AVZO je pouze propagační. Celý 
seznam p.s. se uveden ve veřejném rejstříku. 
Je problém s naším účtem u Komerční banky v Kutné Hoře, má pobočku v Kolíně, kdy se navrhuje dát 
výpověď z této banky. Dále navrhuje rozdělit stávající peníze i na další banky. Další peníze máme 
v Raiffeisenbank, tyto peníze se střídají v termínovaných vkladech. Navrhuje se rozdělit tyto peníze 
mezi ČSOB, FIO a Moneta, vždy do výše max. 2.500.000Kč. 



Podpora sportovních organizací svazového charakteru od NSA. Zatím si tato dotace zaslouží hlubší 
prostudování. Zřejmě nesplňujeme pojem svazového charakteru.  
Likvidace – probíhají. Informoval o probíhajících likvidacích. 
 
 
4) Příprava aktivu pro p.s. 
Aktiv aktivních p.s. s poznáváním budoucích cílů a účelu našeho z.s. (nejedná se o sjezd AVZO) bude 

zřejmě Kutné Hoře dne 4.6.2022v dopoledních hodinách. JUDr. Krabička navrhl členy představenstva, 

kteří se budou věnovat jednotlivým oblastem na aktivu. Aktiv by byl do 15:00 hodin a od 16:00 hodin 

by bylo jednání VV. Seznámil přítomné se navrženým programem na 15 zasedání VV. JUDr. Krabička 

domluví vhodný prostor v Kutné Hoře.  

 
6) různé 
p. Remža se zeptal, zda stále existují KRKOLy jako p.s. Ano, stále existují. 
Poděkoval předsedkyni RS za uspořádání MČR AVZO v Chomutově. JUDr. Krabička navrhuje, že když 
se zúčastní ze vzdálenějších p.s., tak by jim mohla být proplaceno cestovné. Na základě žádosti p.s. 
Chomutov jim byl vyplacen příspěvek za uspořádání soutěže.  
JUDr. Krabička seznámil přítomné s žádostí p.s. Chrastava o zakoupení 15ks stavů Seta do majetku 
AVZO pro: 3, proti:  0, zdržel se 1. do max. částky 600.000Kč.  
Informace z Datačního programu Ministerstva obrany zatím žádné nejsou v souladu s platnými 
stanovami AVZO.  
Činnost kontrolní komise bude do dalšího sjezdu vykonávána stávajícími členy komise.  
P. Veber - zjistil, že není přesný počet našich členů a mládeže, kdy p.s. rozeslal tabulku k vyplnění při 
platbě odvodů.  Zatím to chodí. Přišlo se však nato, že některé p.s. platí odvody ve výši členských 
příspěvků. Zjistilo, že některé p.s. odhlásili děti z AVZO, kdy si mysleli, že zrušením pojištění AVZO  
došlo i k zániku pojištění dětí. Vysvětluje jim, že děti jsou pojištěny prostřednictvím Rady dětí a 
mládeže. Dále uvedl, že p.s. požadují registrační listy, které byly po roce 2014 zrušeny, resp. jejich 
povinnost je vydávat a mít. JUDr. Krabička uvedl, že je tedy možno je vystavovat p.s. na základ jejich 
požadavku za poplatek ve výši 100Kč. 
 
7) závěr 
JUDr. Krabička uvedla, že další předsednictvo se uskuteční dne 3.6.2022. Místo bude upřesněno. 

Poděkoval přítomným za účast.  

Zapsala:  
Ivana Krejčová 
                  
                      JUDr.  Vítězslav Krabička      
        předseda                      

 


